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Förvaltningsgruppens protokoll 11 augusti 2021 

Närvarande: 
Arbetsgivarrepresentanter: 
Kerstin Andersson, stadsdelsdirektör, ordförande 
Ulrika Josephson Westberg, chef kanslienheten 
Evelina Michaelsson, HR-konsult 
 
Fackliga företrädare: 
Nelly Duran, Kommunal  
Elin Vedestig, Lärarförbundet 
Jenny Hallgren, Lärarförbundet (bisittare) 
Vicky Creutz, SACO 
 
Anmält förhinder:  
Roger Mellroth, ekonomichef 
Maggy Rezk Alla, SSR 
 
Inget anmält förhinder: 
Karin Wrannvik, Ledarna 
Martin Junker, Vårdförbundet 
Maria Stenberg, Vision  
 
Tidpunkt: 
2021-08-11 kl. 13.00 – 13:45 
 
Plats: 
Digitalt via Skype 
 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 
Nelly Duran för Kommunal, Elin Vedestig för Lärarförbundet, 
och Vicky Creutz för SACO utsågs att jämte ordföranden 
justera protokollet. 

 
Protokollet justeras via e-post. Tid för justering av protokoll är 
fredagen den 13 augusti. 
  

2. Dagordning 
Dagordningen godkändes.  
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3. Genomgång av föregående protokoll  
Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och 
protokollet läggs till handlingarna. 

4. Månadsrapport 
Månadsrapporten är under utarbetande. Arbetsgivaren 
informerar muntligt om det ekonomiska läget 
 
Inga synpunkter eller frågor framförs. 
 

5. Svar på Lärarförbundets fråga från 12 maj angående OSA- 
enkät  
Lärarförbundet ställde på sammanträdet den 12 maj en fråga om 
förvaltningen tänker göra en enkät gällande den organisatoriska 
och sociala arbetsmiljön eftersom arbetsmiljöfrågorna som 
tidigare fanns med i medarbetarenkäten är borttagna. 
 
Arbetsgivaren svarar att utifrån resultatet av 
medarbetarenkäten kan verksamheterna se vilka områden som 
de behöver arbeta vidare med och genomföra OSA-enkäter 
inom valda områden. Detta har genomförts på många enheter. 
Även andra metoder används för att arbeta med arbetsmiljön 
till exempel i samarbete med företagshälsovården. 
 
Staden kommer att upphandla en ny tjänst för 
medarbetarenkäten. Inför upphandlingen kommer en översyn att 
göras av utformandet av enkäten och frågorna. Inspel och 
synpunkter inför översynen kan lämnas till Evelina 
Michaelsson, HR-konsult. 
 

 
6. IA-rapport 

Arbetsgivaren redogör för incidentrapporteringen i IA-systemet 
för första halvåret 2021 och poängterar vikten av fortsatt 
gemensamt utvecklingsarbete.  
 
Arbetstagarorganisationerna har inga frågor på informationen 
och instämmer i behoven av gemensamt utvecklingsarbete. 
 
 

7. Ärendelista till stadsdelsnämnden  
Skickades ut inför sammanträdet. 
 
Arbetsgivaren ger en sammanfattande information av ärendena. 
 
Inga synpunkter framförs på ärendena. 
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8. Cesam protokoll  

Inget protokoll har publicerats sedan förvaltningsgruppens 
föregående sammanträde. 
 

9. Beslutsärende: Placeringar i Garnisonen 
Arbetsgivaren informerade på sammanträdet den 15 juni om ett 
förslag på omflyttning av arbetsplatser på Garnisonen. Risk- och 
konsekvensbedömningar har därefter genomförts vilka sänts ut 
inför sammanträdet. I risk- och konsekvensbedömningarna har 
frågor lyfts som bland annat berör buller, sekretessfrågor och 
tillgång till obokningsbara mötesrum. Dessa frågor kommer att 
följas kontinuerligt.  
 
Omflyttningen planeras att genomföras i samband med att 
successiv återgång till kontoret påbörjas under hösten. 
 
Inga synpunkter framfördes på förslaget. 
 
Saco framförde i sammanhanget att det var bra med den 
information som skickades ut kontinuerligt i början av 
sommaren med anledning av problem med ventilationen. 
Informationen har upphört och önskemål framförs om 
kontinuerlig information om lokalfrågor i Garnisonen som berör 
allas arbetsmiljö.  
 
Arbetsgivaren svarar att ventilationsproblemen från sommaren 
har åtgärdats och instämmer i behov av att kontinuerligt 
informera de som jobbar i Garnisonen. 
 
 

10. Övriga frågor 
Inga övriga frågor framfördes. 
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Vid protokollet  
Ulrika Josephson Westberg 
 
 
Justerat  
Via e-post 2021-08-12 
 
.........................................        
Kerstin Andersson  
Ordförande  
Stadsdelsdirektör 
 

      

Nelly Duran, Kommunal Justerat via e-post 2021-08-12  
Vicky Creutz, SACO Justerat via e-post 2021-08-12 
Elin Vedestig, Lärarförbundet Justerat via e-post 2021-08-12 
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